
اخبار

 کمانداران برتر تیم ملی مشخص شدند
۱۰ کمانـــدار برتـــر مســـابقات درون اردویـــی تیـــم ملی 
مشـــخص شـــدند. اردوی تیم ملـــی ریکـــرو در حالی از 
روز پنجـــم آذر ماه شـــروع شـــده که در مرحلـــه اول ۱۲ 
کماندار زن و مرد حضور داشـــتند و پس از برگزاری سه 
دور مســـابقات درون اردویـــی، ۱۰ نفر برتـــر در اردو باقی 
ماندند که تمریناتشـــان تا 23 آذر ادامه خواهد داشت.
رضـــا شـــبانی، محمدحســـین گلشـــنی اصـــل، فائـــز 
محمدی، صادق اشـــرفی باویلـــی و محمدطاها صفری، 
مبینـــا فـــلاح، مهتـــا عبداللهـــی، مبینـــا ملاجعفـــری، 
ســـیده مریم موســـوی بفرویـــی و ســـارا بابایـــی نفرات 

دعـــوت شـــده به ایـــن اردو هســـتند.
 

ثبت رکورد بیشترین مشت جهان 
توسط ایمانی

رکورد بیشترین ضربات مستقیم مشت، توسط یوسف 
ایمانی بوکســـور کشـــورمان در گینس به ثبت رســـید. 
یوسف ایمانی بوکســـور ایرانی، رکورد بیشترین ضربات 
مســـتقیم در بازه زمانی یک و ســـه دقیقه را به نام خود 

در کتـــاب رکوردهای جهانی گینس به ثبت رســـاند.
ایمانـــی در یک دقیقه تعـــداد ۴۴۹ ضربـــه صحیح را به 
نام خـــود و ایران ثبت کـــرد. قبل از این رکـــورد فوق در 

اختیار نماینـــده امریکا بـــا ۴۱۲ ضربه بود.
همچنین بوکســـور کشـــورمان در بازه زمانی سه دقیقه 
هم رکـــورد جالب هـــزار و ۱۵۵ ضربه درســـت را به ثبت 
رســـاند تا دوباره نامش در گینس حک شود. این رکورد 
هم پیـــش از این  در اختیار ورزشـــکار مصـــری با هزار و 

۳۵ ضربه بود.
 

رد صلاحیت مدیریتی ۵ نامزد 
ریاست فدراسیون اسکی

پنج نفر از ۷ نامزد ثبت نام کننده در انتخابات ریاســـت 
فدراســـیون اســـکی، مورد تأییـــد صلاحیـــت مدیریتی 

نگرفتند. قرار 
ثبت نـــام از نامزدهـــای ریاســـت فدراســـیون اســـکی 
طـــی روزهـــای 8 تا 21 مهـــر ماه انجـــام شـــد و 7 نفر به 
نام هـــای بهرام ســـاوه شمشـــکی، ســـیدمجتبی صید، 
عادل عالیشـــان، بهنام محمودی، رضـــا میرابوطالبی، 
ســـیدحمید مهـــدوی و عبـــاس نظریـــان نام نویســـی 
کردنـــد. اولیـــن قـــدم در مســـیر تأیید صلاحیـــت این 
افـــراد، بررســـی مـــدارک مدیریتی آنهاســـت. به همین 
منظـــور بررســـی های لازم از ســـوی مراجـــع ذیصلاح در 
ایـــن باره انجـــام شـــد و با وجـــود آنکه کمـــی هم طول 
کشـــید، اما ســـرانجام مشـــخص شـــد که 5 نفـــر از این 
نامزدهـــا بـــه نام هـــای عالیشـــان، صیـــد، محمـــودی، 
میرابوطالبی و مهدوی مـــورد تأیید صلاحیت مدیریتی 
قـــرار نگرفته انـــد. در بیـــن افـــراد ثبت نـــام کننـــده، 
صلاحیـــت مدیریتـــی عبـــاس نظریـــان رئیـــس فعلی 
فدراســـیون و بهرام ســـاوه شمشـــکی که تا چند هفته 
قبل بـــه عنـــوان دبیـــر فدراســـیون فعالیت داشـــت و 

اســـتعفا داد، تأیید شـــده اســـت.
دوره چهار ساله ریاســـت عباس نظریان روز 17 دی ماه 

به پایان می رســـد.

 هاشم اسکندری
 حکم ریاست را دریافت کرد

مراســـم تودیع و معارفـــه رئیس فدراســـیون بولینگ 
و بیلیـــارد امروز با حضور محمدشـــروین اســـبقیان در 
محل فدراسیون برگزار شـــد و هاشم اسکندری حکم 
ریاســـت خـــود را از وزارت ورزش دریافت کـــرد. پس از 
حواشـــی ایجاد شـــده مبنی بـــر تخلـــف در انتخابات 
فدراســـیون بولینـــگ و بیلیـــارد و عدم تأیید هاشـــم 
اســـکندری از ســـوی نهادهای نظارتی برای شرکت در 
انتخابـــات، امروز شـــنبه ۱۰ آذر طی مراســـمی با حضور 
محمدشـــروین اســـبقیان معاونـــت ورزش حرفه ای و 
قهرمانـــی وزارت ورزش در محل فدراســـیون، هاشـــم 
اســـکندری حکم خود را به عنوان رئیس فدراســـیون 
بولینـــگ و بیلیـــارد به مـــدت ۴ ســـال از وزارت ورزش 
دریافـــت کرد. در این مراســـم اســـبقیان آرزوی توفیق 
و ســـلامتی بـــرای مجموعـــه فدراســـیون بـــا مدیریت 
اســـکندری در دور جدید را خواســـتار شد و اعلام کرد 
وزارت ورزش و جوانـــان همواره در کنار فدراســـیون ها 
حضـــور دارد و از هیچ کمکی برای تعالی ورزش کشـــور 

فروگـــذاری نمی کند.
 

کارت مربیگری کشتی سه نفر باطل شد
 انســـتیتوی فدراســـیون کشـــتی بـــرای ســـاماندهی 
مربیان فعال در باشـــگاه های کشـــتی، اقدام به باطل 
کردن کارت مربیگری ۳ مســـئول فدراســـیون کرد. در 
ســـال های اخیر فدراسیون کشتی طی بخشنامه هایی 
بـــه هیأت هـــای کشـــتی اســـتان ها بـــر ســـاماندهی 
مربیـــان تأکید ویژه ای داشـــته اســـت. بر این اســـاس 
حضور مربیـــان بدون کارت مربیگری در باشـــگاه ها و 
مســـابقات ممنوع بوده و در مقابـــل آن کارت مربیانی 
که در باشـــگاه ها فعالیت ندارند نیز باید باطل شـــود. 
در ایـــن راســـتا علـــی محمدی، سرپرســـت انســـتیتو 
کشـــتی نســـبت به باطل کردن کارت مربیگری خود، 
ابراهیم مهربان دبیر فدراســـیون و حمید یاری رئیس 
ســـازمان لیگ و مســـابقات اقدام کرد تـــا به صراحت 
اعـــلام کند که هیچ گونـــه تعارفی در این مـــورد ندارد.
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تاریخ ســـازی  از  بعـــد  ســـاعت   24  
بنیامیـــن فرجی بـــا اولین مـــدال برنز 
انفـــرادی تنیس روی میـــز در قهرمانی 
جهـــان، پناهندگـــی بـــاران ارجمنـــد 
نوجـــوان ملی پوش در دانمارک ورزش 
ایـــران را در بهـــت فـــرو بـــرد و باعـــث 
 شـــد تـــا موفقیـــت بـــزرگ زیـــر ســـایه 

سوء مدیریت کام همه را تلخ کند.
طبق شنیده ها بعد از پایان مسابقات 
تیـــم ملـــی نوجوانـــان در ســـوئد، تیم 
دودســـته شـــده و بعضی مسئولان تیم 
از جملـــه محمدرضـــا میرالماســـی و 

ابراهیم درســـتی سرپرستان تیم برای 
ادامه مسابقات بنیامین فرجی همراه 
مهـــرداد علیقارداشـــی در این کشـــور 
مانـــده و تیم دختران بـــدون همراهی 
سرپرســـت، تنهـــا بـــا مریـــم معظمی 
ســـرمربی تیم راهی ایران شـــده است 
کـــه همیـــن موضـــوع باعث شـــده تا 
ارجمند 15 ســـاله با اســـتفاده از عدم 
مدیریت و نبود سرپرستان در فرودگاه 
کپنهـــاگ خودش را بـــه مریضی بزند و 
به درمانگاه فـــرودگاه برود. حتی وقتی 
معظمی به ســـراغ او می رود مســـئولان 
درمانـــگاه اجازه نمی دهنـــد او را ببیند 
و ادامـــه ماجرا هـــم که معلوم اســـت 
و ارجمنـــد بـــا معرفی خود بـــه پلیس 

دانمـــارک پروســـه پناهندگـــی اش را 
دنبال کرده اســـت.

کـــه  یطی  ا شـــر چنیـــن  ر  د لا  حـــا
فدراســـیون تنیـــس روی میـــز بایـــد 
پاســـخگوی بی مســـئولیتی اش باشد 
بـــا بهانه هـــای واهـــی ســـعی در پـــاک 
کـــردن صـــورت مســـأله دارد و گنـــاه 
خـــود را گـــردن نمی گیـــرد. بـــه نظـــر 
می رســـد برخـــلاف بیانیه فدراســـیون 
تنیس روی میز که در آن اعلام شـــده 
تمـــام پروتکل هـــا رعایت شـــده و این 
فقط یـــک اتفاق بـــوده اســـت، اتفاقاً 
این یـــک اتفاق نبـــوده و مســـبب این 
مســـأله عـــدم هنـــر مدیریـــت آقایان 
در این فدراســـیون اســـت. همچنین 

برخلاف ادعای مســـئولان این رشـــته 
پروتـــکل  می رســـد  نظـــر  بـــه  اتفاقـــاً 
خاصـــی هـــم رعایـــت نشـــده و اگـــر 
خانـــواده ای راهی مســـافرت تفریحی 
بـــود بـــا حساســـیت ها و مراقبت های 
بیشـــتری عـــازم می شـــد تا ایـــن تیم. 
از آنجایـــی کـــه اعـــزام تیم هـــای رده 
پایـــه حساســـیت بالاتـــری دارد و باید 
مراقبت های بیشـــتری از ملی پوشان 
نوجوان صـــورت بگیرد، باقـــی ماندن 
یک سرپرســـت همراه فرجی در شـــهر 
میزبـــان مســـابقات کفایـــت می کرد و 
چـــرا بایـــد هـــر دو سرپرســـت تیم در 
ســـوئد بماننـــد و تیم دختـــران را تنها 
بگذارند کـــه چنین اتفاقی رقم بخورد؟ 

شـــاید بهتر بود مهرداد علیقارداشـــی 
رئیـــس فدراســـیون بـــه صحبت های 
جوانـــان  و  ورزش  وزیـــر  دنیامالـــی 
مبنـــی بر جلوگیـــری ازعدم ســـفرهای 
غیرضروری گـــوش مـــی داد و به جای 
اینکـــه تـــا دقیقه نـــود دنبال ســـفر به 
ســـوئد باشـــد، روی هنر مدیریتی اش 
وقـــت بیشـــتری می گذاشـــت تـــا این 
چنیـــن آبـــروی ورزش ایـــران لکـــه دار 
نشـــود. بـــه نظر می رســـد حـــالا وقت 
ورود مســـئولان وزارت ورزش بـــه ایـــن 
موضوع اســـت تا با برخورد با خاطیان 
ثابـــت کند آبـــروی ورزش ایـــران از هر 
چیزی مهم تر اســـت و ســـر آن با هیچ 

کســـی شـــوخی ندارند.

 تیم ملی کاراتـــه در تاتامی جام جهانی اســـپانیا بار دیگر 
قدرت خود را به رخ دنیا کشـــید و با نقره این مســـابقات 
بازگشتی باشکوه به اوج داشـــت. در حالی که کاراته کاها 
چند ماه پیـــش در مســـابقات قهرمانی آســـیا عملکرد 
خوبی نداشـــتند با انتقام از ژاپن و نمایشـــی مقتدرانه 
در تاتامی اســـپانیا از شـــأن کاراتـــه ایران دفـــاع کردند. 
ذبیح الله پورشـــیب دبیـــر تیم ملی کـــه خـــود زمانی در 
بطن تیم حضـــور داشـــت و مدال های زیـــادی برگردن 
آویخته اســـت، نقره تیم ملـــی را راضی کننـــده می داند 
و معتقد اســـت در فینال می شـــد ورق به نفـــع تیم ملی 

برگـــردد، اگر ملی پوشـــان تمرکز کافی داشـــتند.
 

  نایب قهرمانی تیم ملی در جام جهانی 
راضی کننده بود؟

 عملکـــرد تیم ملـــی تا قبـــل از فینال مســـابقات عالی 
بود. ملی پوشـــان اگر در فینال هم مثل مبارزات قبلی 
خـــود عمل می کردند می توانســـتند مقابـــل مصر هم 
برنده شـــده و طلا را بر گـــردن بیندازنـــد. به هرجهت 
اولین دوره مســـابقات جام جهانـــی تجربه خوبی بود 

و بار دیگر قـــدرت کاراتـــه ایران به چشـــم همه آمد.

  انتقام از تیم ملی ژاپن چقدر مزه داد؟
 انتقام فقـــط مختص داخل تاتامی اســـت. شـــرایط 
تیم ملی در مســـابقات قهرمانـــی آســـیا از نظر روحی 
و روانـــی متفاوت بود و ملی پوشـــان در آن مســـابقات 
نتوانســـتند عملکرد خوبی داشـــته باشـــند اما بعد از 
آن مســـابقات با جلســـات فنی و آنالیزی کـــه کادرفنی 
داشـــتند شـــرایط بهتر شـــد. همچنین طی جلساتی 
روی مســـائل روحی و روانی ملی پوشـــان کار کردیم تا 
به خودباوری و تمرکز لازم رســـیده و به داشته هایشان 
اعتماد کننـــد، همین هم باعث شـــد تیم ملی باخت 

مقابـــل ژاپـــن در مســـابقات قهرمانی آســـیا را در 
اسپانیا جبران کرده و فینالیست 

. د شو
  برخلاف همیشه 
که عضوی از تیم 
بودید، این بار از 

کنار زمین شاهد 
مسابقات بودید، 

این موضوع باعث 
نشد دلتان برای تاتامی 

تنگ شود؟
 ســـال ها در قالب ورزشـــکار در کنـــار این تیـــم بودم و 
افتخارات و مدال های زیادی کســـب کـــردم، بالاخره 
هـــر ورزشـــکاری یـــک روزی بایـــد بـــا دنیـــای قهرمانی 
خداحافظی کند. در اســـپانیا بیرون از تاتامی شـــاهد 
مبـــارزات بچه هـــا بـــودم امـــا قلبم  بـــا  ملی پوشـــان 

بـــود و انگار خودم مســـابقه می دادم. بـــرای من فرقی 
نمی کند بازیکن باشـــم یـــا دبیر فدراســـیون، در وهله 
اول ایـــن موفقیـــت تیم ملـــی اســـت که برایـــم مهم 
اســـت و همشـــه ســـعی می کنم اقداماتم در راســـتای 

ارتقا شـــأن و منزلـــت کاراته ایران باشـــد.
  روی کاغذ شانس تیم ملی از مصر بیشتر 

بود، در فینال چه اتفاقی افتاد که نشد رنگ 
مدال طلایی شود؟

 در رابطـــه با مســـائل فنـــی بهتر اســـت که ســـرمربی 
تیم پاســـخگو باشـــد امـــا چون 
خـــودم کنار تیـــم حضور 
داشـــتم و ســـال ها 
بودم،  ملی پوش 
می کنـــم  حـــس 
بچه هـــا در بـــازی 
تمرکـــز  فینـــال 
لازم را نداشـــتند و 
حتـــی می توانـــم بگویم 
اگر روز ماقبل فینـــال مبارزه نهایی 
را انجـــام می دادند نتیجه برعکس می شـــد و 
طلا بر گردن ملی پوشـــان مـــا بود. اما بـــه هرحال 
فرصتی بـــود که از دســـت رفت و حالا بایـــد نگاهمان 
رو به جلو باشـــد تا این موفقیت ادامه داشـــته باشـــد.

  این مدال می تواند نوید بازگشت کاراته به 
روزهای اوج را بدهد؟

 ورزش بـــالا و پایین هـــای زیـــادی دارد. افت هم جزئی 

از مســـیر حرفه ای اســـت و یک تیم نمی تواند قهرمان 
ابدی باشـــد. ممکن اســـت تیمـــی یک دهـــه در صدر 
دنیـــا باشـــد و مدتی هـــم افت کنـــد که ایـــن موضوع 
کامـــلاً طبیعی اســـت، دلیـــل اینکـــه افت مـــا اینقدر 
زیادی به چشـــم آمد این اســـت که انتظـــارات از کاراته 
ایـــران بالا اســـت امـــا باید ببینیـــم چه اتفاقـــی باعث 
شـــده تا عملکرد کاراتـــه پایین بیاید. حتـــی در همین 
مســـابقات شـــاهد بودیـــم تیـــم اردنی که ســـال قبل 
قهرمـــان جهان شـــده بود ایـــن دوره هیـــچ عنوانی به 
دســـت نیاورد. چیزی که مشـــخص اســـت این است 
که ســـطح فنـــی تیـــم ملی ایـــران بالا اســـت و شـــکی 
در ایـــن موضع نیســـت. قطعاً خـــود ما هم همیشـــه 
دوســـت داریم بهترین عملکرد را داشـــته باشـــیم اما 
موضوعـــات زیادی باید دســـت به ســـت هـــم بدهد تا 
ثبات برقرار شـــده و ســـال ها شـــاهد نتیجـــه مطلوب 

. شیم با
  ماجرای استعفای کاراته به کجا رسید، او 

واقعاً رفتنی است؟
 ایـــن موضـــوع تصمیمـــی بـــود که خـــود هـــروی از 
مدتی قبـــل گرفته بود و ایـــن مدلی نبود کـــه بعد از 
نقره جـــام جهانی به یکبـــاره این تصمیـــم را بگیرد. 
او هنـــوز دلیل ایـــن تصمیم را اعلام نکـــرده و چیزی 
بـــه صـــورت کتبی بـــه ما نرســـیده اســـت. بایـــد با 
هروی جلســـه ای گذاشـــت و بیشـــتر صحبت کرد. 
او پرافتخارترین ســـرمربی کاراته بوده و این رشـــته 

مدیون او اســـت.

قلبم در اسپانیا همراه تیم ملی در تاتامی بود

پورشیب: هنوز هروی استعفای کتبی نداده است

گزارش روز

مصاحبه

فائزه زمانی
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 کلاس مربیگـــری کشـــتی به میزبانی فدراســـیون 
و بـــا حضـــور بیـــش از 3000 مربی در خانه کشـــتی 
برگزار می شـــود. برای تدریـــس در این کلاس یکی 
از افرادی کـــه حضـــور داشـــت منصور برزگـــر بود. 
کســـی که بیشـــترین افتخارات را بـــرای تیم ملی 
کشـــتی آزاد به ارمغان آورده اســـت اما حـــالا او به 
عنوان مـــدرس در کلاس حاضر شـــده و می گوید 
کـــه مربیـــان خوبـــی داریـــم؛ امـــا کشـــتی گیران 
ایرانـــی فقـــر تکنیـــک دارنـــد. البته منصـــور برزگر 
یـــک توصیـــه هم بـــه فدراســـیون کشـــتی دارد که 
همانند آموزش و پرورش رفتـــار کند: »در آموزش 
و پـــرورش از پیـــش دبســـتانی تا دکترا بـــه صورت 
مســـتمر مدرســـان تغییر می کنند و باید این رویه 
در کشـــتی هم باشـــد. وقتـــی یک نفر دانشـــجوی 
دکترا می شـــود، مدرس باید حداقل مدرک دکترا 

داشـــته باشد.«
 

در کلاس مربیگری که به میزبانی فدراسیون 
کشتی برگزار شد، حضور داشتید، سطح این 

کلاس را چطور دیدید؟
 بـــه نظـــرم کلاس خوبی بـــود. اینکه فدراســـیون 
کشـــتی به دنبـــال یکپارچه کردن مربیان اســـت و 
می خواهـــد بین آنهـــا هماهنگی به وجـــود بیاورد، 
کار مهـــم و بســـیار خوبـــی اســـت که تأثیـــر زیادی 

هم دارد.
سطح مربیانی که در این کلاس حضور 

داشتند را چطور دیدید؟

 همـــه صاحـــب ســـبک و کلاس بودند و بـــه نظرم 
مربیان خوبـــی داریم.

اما عملکرد تیم های ملی که خروجی این 
مربیان است، این را نشان نمی دهد.

 ما به لحاظ تکنیک در فقر هســـتیم و این را قبول 
دارم. وقتی کشـــتی گیر قهرمان جهـــان ما مقابل 
یـــک کشـــتی گیر پـــا به ســـن گذاشـــته چهـــار بار 
بارانداز می شـــود، یعنی ایراد داریم. همیشه برای 
من ســـؤال بـــوده که چرا مـــا از آمـــوزش و پرورش 
درس نمی گیریم؟ در سیســـتم آمـــوزش و پرورش 
محصلـــی که مقطعـــی بالاتر مـــی رود، معلم های او 
هم به طـــور مقطعـــی بـــالا می روند. یعنـــی وقتی 
یک نفر دانشـــجوی دکترا می شـــود؛ دیگر به او یک 
معلـــم دبســـتانی درس نمی دهـــد. در اردوی تیم 
ملی هـــم وقتی یـــک کشـــتی گیر حاضر می شـــود 

بایـــد در اردو نقاط ضعف او برطرف شـــود.
وقتی یک کشتی گیر با 2۵ سال به بالا در 

اردو حاضر می شود، می توان به او زیرگیری 
یاد داد؟

 بـــه هر حـــال اردوی تیـــم ملی محلی اســـت برای 
رفـــع این مشـــکلات. کشـــتی گیر صفر کـــه به تیم 
ملـــی نمی رســـد. به هـــر حـــال یـــک چیزهایی را 
داشـــته که به تیم ملی رســـیده اما بایـــد این نقاط 

ضعـــف را کادرفنی بر طـــرف کند.
 مسابقه دوستانه ایران با روسیه را دیدید؟

 بلـــه دیـــدم و بـــه نظـــرم بـــا فقـــری کـــه کشـــتی 
روســـیه دارد به طـــور حتم در یکی دو ســـال آینده 

می توانیـــم قهرمـــان جهـــان شـــویم.
اما در همین مسابقه هم پنج وزن اول را 

واگذار کردیم؟
 نه شـــرایط روسیه را خوب نمی بینم. کشتی گیران 
این کشـــور همـــه راهی کشـــورهای دیگر شـــدند و 
خودشان ضعیف شـــدند. در کشتی مقابل ما هم 
فقط دو ســـه نفر خـــوب بودند ولی خب شـــرایط 

معلم دبستان که نباید به دانشجوی دکترا درس بدهد

  منصور برزگر: امکانات نداشتیم 
اما امید داشتیم

آمادگـــی کشـــتی گیران مـــا خـــوب نبـــود و به 
همین دلیل بـــازی را واگذار کردیـــم. هر چند 
که اعتقـــاد دارم در ســـبک وزن ضعف داریم.

گاتسالوف یک مصاحبه بعد از این 
مسابقه انجام داد و کشتی ایران را زیر 

سؤال برد.
 گاتســـالوف گفتـــه کشـــتی گیران مـــا فقـــط با 
هل دادن امتیـــاز می گیرند! بایـــد ثابت کنیم 
که حرفش راســـت بـــوده یا اشـــتباه. عملکرد 
کشـــتی گیران ما ایـــن را می توانـــد ثابت کند. 
البته اعتقاد دارم که قوانیـــن اتحادیه جهانی، 
کشـــتی را به این ســـمت بـــرد که با هـــل دادن 

امتیـــاز بگیرند.
 خیلی ها اعتقاد دارند بعد از شما مربی 

خوب در کشتی آزاد نداشتیم.
 مـــن چنین اعتقـــادی ندارم. بـــلال فوت کرد 
کســـی بعدش اذان نگفت؟ هیچ وقت نگفتم 
که من باشـــم همیشـــه دنبالم آمدنـــد اما الان 
اعتقـــاد دارم خیلی ها از من بهتر هســـتند اما 
مـــا مشـــکلاتی را داریم که شـــاید بیشـــتر آنها 
بیرون از تشـــک کشـــتی باشـــد و بایـــد آنها را 

رفـــع کنیـــم. همیـــن الان مربیانی کـــه در این 
کلاس بودنـــد همـــه بـــالای 20 ســـال ســـابقه 

فعالیـــت دارند.
مثلا؟ً

  سیســـتم ورزش این مدلی بـــوده که المپیکی 
فکـــر نمی کننـــد. نزدیک المپیـــک وزیر عوض 
می شـــود. دوره رئیـــس کمیتـــه ملـــی المپیک 
تمام می شـــود و یا رئیس فدراســـیون را تغییر 
می دهیم. شـــما کشـــتی امریـــکا را ببینید الان 
شـــرایط خوبی ندارند اما خواهیـــد دید که در 

المپیـــک چند مـــدال خواهند گرفت.
اعتقاد دارید این تفکر به کشتی آسیب 

می زند؟
 نـــه فقط کشـــتی در تمـــام ورزش این موضوع 

آســـیب زننده است.
به مشکلاتی که در سبک وزن داریم اشاره 

کردید؛ چرا این مشکل در چند سال 
گذشته مدام وجود داشته است؟

 چـــون اســـتعدادیابی نمی کنیـــم. مـــا دنبال 
اســـتعداد یابی نمی رویـــم و بعد چنـــد نفر هم 
کـــه پیـــدا می شـــوند نمی توانیـــم از آنها خوب 

اســـتفاده کنیم و بعضاً نمی توانیم حفظشـــان 
کنیـــم. ایـــراد داریـــم و باید ایـــراد را به شـــکل 

درســـتی رفع کنیم.
در سال های اخیر خیلی  از ستاره های 

ورزش ایران مهاجرت کردند و برای 
کشورهای دیگر افتخار آفرینی کردند. 

مثل همین دختر 1۵ ساله پینگ پنگ که 
از تیم ملی در سوئد جدا شد.

  می رونـــد چون امیـــد ندارند. ما قبـــلاً هیچی 
در کشـــورمان نداشـــتیم. امکاناتی که الان در 
اردوهـــای تیـــم ملـــی هســـت، در دوره ما یک 
رؤیا بود. رســـانه امـــروز به صورت مســـتمر در 
کنار بچه هـــای ملی پـــوش حضـــور دارد اما در 
گذشـــته نبود. قبلاً هیچی نداشـــتیم اما امید 
داشـــتیم. الان امیـــد ندارند که تلاششـــان به 
جایـــی برســـد. بـــه جوانـــی می گوینـــد تلاش 
کـــن، درس بخوان؛ درس می خواند دانشـــگاه 
مـــی رود؛ مـــدرک دکتـــرا می گیـــرد امـــا وقتـــی 
غ التحصیل می شـــود، می بیند که کســـی را  فار
بالای ســـر او گذاشـــتند که مدرک جعلی دارد! 

خب معلوم اســـت کـــه می رود.

سیستم سیستم 
ورزش ورزش 

این مدلی این مدلی 
بوده که بوده که 

المپیکی فکر المپیکی فکر 
نمی کنند. نمی کنند. 

نزدیک نزدیک 
المپیک المپیک 

وزیر عوض وزیر عوض 
می شود، می شود، 

دوره رئیس دوره رئیس 
کمیته ملی کمیته ملی 

المپیک المپیک 
تمام می شود تمام می شود 

و یا رئیس و یا رئیس 
فدراسیون فدراسیون 

را تغییر را تغییر 
می دهیممی دهیم

سؤال و جواب

محسن وظیفه
خبر نگار

مرحله نهایی لیگ کشتی آزاد

سالن 12 هزار نفری میزبان شد
راه تیم ملی زنان جدا شد

فرزام؛ سرمربی رویینگ مردان ماند
 مرحلـــه نهایـــی لیـــگ برتـــر کشـــتی آزاد 
بـــه جـــای ســـالن شـــهدای هفتـــم تیـــر 
تهـــران در ســـالن ۱۲ هـــزار نفـــری آزادی 
برگزار می شـــود. پیـــش از این قـــرار بود 
رقابت هـــای مرحلـــه نهایـــی لیـــگ برتر 
کشـــتی آزاد روز جمعـــه هفتـــه جـــاری در 
ســـالن قدیمی هفتـــم تیر تهـــران برگزار 
شـــود اما فدراســـیون کشـــتی در فاصله 

۵ روز تـــا برگـــزاری این رقابت ها، ســـالن 
برگـــزاری رقابت هـــا را تغییـــر داد. بر این 
اســـاس مرحله نهایی لیگ برتر کشـــتی 
آزاد جمعـــه هفتـــه جـــاری در ســـالن ۱۲ 
هزار نفری آزادی تهران برگزار می شـــود. 
ایـــن رقابت ها بـــا حضور ۴ تیـــم راه یافته 
بـــه مرحله نهایـــی لیگ برتر کشـــتی آزاد 

برگزار می شـــود.

 وضعیـــت همـــکاری افشـــین فـــرزام 
بـــا تیم ملـــی رویینگ مشـــخص شـــد 
و او تنهـــا در بخـــش مـــردان فعالیـــت 

کرد.  خواهـــد 
افشـــین فـــرزام، ســـرمربی تیـــم ملی 
رویینـــگ زنان و مردان ایـــران، پیش از 
حضور در آخرین مســـابقات قهرمانی 
آســـیا عنـــوان کرد کـــه احتمـــالاً بعد از 

آن رقابت ها دیگر به عنوان ســـرمربی 
بـــه کارش ادامه ندهد. اکنون وضعیت 
همکاری افشـــین فرزام با فدراســـیون 
تازه تأســـیس رویینگ مشـــخص شده 
اســـت و او به عنوان سرمربی فعالیت 
خـــود را بـــا تیـــم ملـــی رویینـــگ ادامه 
می دهـــد اما تنها ســـرمربی تیم مردان 

ایـــران خواهد بود.

   سایه سنگین 
سوء مدیریت مسئولان 

 تنیس روی میز 
بر ورزش ایران

شیرینـــــــی 
تاریخ سازی 
زهـــــــــر شد


